
 

Motie 

“HOV-halte” 

De leden van de Gemeenteraad van Sint-Oedenrode in vergadering bijeen op  5 november 2015 
tijdens de behandeling van de begroting 2016 

Overwegende dat: 

 Het Openbaar Vervoer in de Begroting 2016 te weinig aandacht krijgt. 

 Een HOV-halte zeker van toegevoegde waarde is voor inwoners en ondernemers van 
Sint-Oedenrode. 

 Het uitgevoerde  onderzoek naar de HOV-halte in hoofdzaak alleen de locatie heeft 
bekeken. 

 Het voorstel dat ter tafel lag niet helder was en op belangrijke punten onvolledig. 

 Op basis van dit voorstel niet de juiste afweging gemaakt kon worden. 

Verzoekt het college om: 

 Nogmaals een onderzoek te doen naar de haalbaarheid van een HOV-halte in Sint-
Oedenrode waarbij de volgende punten zeker moeten worden meegenomen; 

◦ Een volledige financiële onderbouwing. 

◦ Een duidelijk overzicht van de aanpassing infrastructuur. 

◦ Een betrouwbaar overzicht van de te verwachte passagiers. 

◦ Aandacht voor verkeersveiligheid. 

◦ Een schema van de te verwachten dienstregeling en de gevolgen voor lijn 156 en 
157. 

◦ Een deugdelijke uiteenzetting van de tijdwinst. 

◦ Betrokkenheid van o.a. Provincie Noord-Brabant en concessiehouder en POR 

 Uiterlijk het eerste halfjaar van 2016 met een uitgewerkt voorstel naar de 
gemeenteraad te komen op basis van het haalbaarheidsonderzoek. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Sint-Oedenrode, 5 november 2015. 
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